
Vänsterpartiet

Enkel fråga till Märta Stenevi om utförsäljning av MKB

Malmö stad släppte nyligen nyheten om att Culture Casbah ska byggas på 
Rosengård. Hur detta ska finansieras är dock oklart i stadens utåtriktade 
information. I sydsvenskan har vi kunnat läsa att finansieringen ska ske genom 
att MKB säljer ut 1650 lägenheter till det nybildade bolaget.
Detta vore en total omsvängning av S,MP styrets politik som tidigare har hållit 
fanan högt när det gäller värna allmännyttan. 

Är det sant att MKB ska sälja lägenheter till ett bolag med privat aktiemajoritet?
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